

WAS IST LOS AM MONTAG

Es ist doch sehr erfüllend, die neue Arbeitswoche im Strandurlaub zu starten. Genieße Deinen Tag!

WHAT TO DO ON MONDAY

There is something very fulfilling in starting the work week on vacation by the beach! Enjoy today!



ElGounaRedSeaHotels



ElGounaHotels

elgouna.com

hotels.elgouna.com

orascomhm.com

GORGEOUS
It's
El Gouna!



EL GOUNA

ORASCOM
Hotels Management

ACTIVITY OF THE DAY

Into riding extreme off-road vehicles? Lots of fun awaits. We've got Egypt's first **MX & ATV tracks** and yes, we offer a whole bunch of Safari trips and wide selection of bikes, dune cars and quad runners.

For reservations and more information, contact your Hotel's Front Desk.

Venue
Motoclub Egypt Alex Safari

WHERE TO DINE

Do you love fresh fish? Then **Assammak**, the newly opened Seafood restaurant, with its stylish design, sumptuous fish fresh from the sea, is your choice for tonight.

Venue
Assammak Seafood Restaurant-Fanadir Hotel

Opening special deal
Get a 10% discount on your bill upon presenting your hotel room key card

AKTIV-PROGRAMM

Lust auf eine Tour mit einem Fahrzeug mit Speed?! Spaß und Action garantiert! Wir haben Ägyptens erste **MX & ATV Strecken** und ja, wir bieten eine Vielzahl an Safari Trips und haben eine große Auswahl an Motorrädern, Wüstenfahrzeugen und Quad Bikes.

Für weitere Informationen und Buchungen einfach an der Rezeption melden.

Location: Motoclub Egypt Alex Safari

GENUSS-EMPFEHLUNG

Essen Sie gerne frischen Fisch? Dann ist das neu eröffnete Fisch-und Meeresfrüchterestaurant **Assammak**, genau das richtige für Sie! In stylish moderner Atmosphäre, können Sie die reiche, delikate Vielfalt des Meeres genießen!

Location
Assammak Seafood Restaurant-Fanadir Hotel

Opening Special Deal
Sie erhalten 10% Rabatt auf Ihre Rechnung bei Vorlage Ihrer Hotelzimmer-Schlüsselkarte

YOUR NIGHT OUT

How about a night adventure in the beautiful desert? El Gouna Mountain Goats are sure to give you a night to remember, whether it's a full moon Yoga, or hike among the stars.

Venue:
Red Sea Desert with Mountain Goats

This is only a sample of what can be done in El Gouna. For a full destination overview, please refer to El Gouna App.

TIPS FOR A GREAT STAY

Among the many extra-ordinary features of El Gouna is that we have our very own El Gouna Winery. Take a special souvenir back home from one of El Gouna Winery's internationally awarded products. Available at your hotel, or at Cheers outlet at the Abu Tig Marina Parking Area, behind Captain's Inn

DEIN ABEND-DEINE NACHT

Wie wäre es mit einem nächtlichen Ausflug in die Wüste? Mit den Guides von El Gouna Mountain Goats werden Sie eine Nacht der besonderen Art erleben - sei es beim Vollmond-Yoga oder einer Nachtwanderung unter den funkelnden Sternen.

Location: Red Sea Wüste mit Mountain Goats

TIPS FÜR EINEN UNVERGESSLICHEN URLAUB

Zu den vielen Einzigartigkeiten von EL Gouna gehört sicherlich unser eigenes Weingut. Nehmen Sie sich von den international ausgezeichneten Produkten des Weinguts ein ganz besonderes Souvenir mit nach Hause. Verfügbar in Ihrem Hotel oder am Cheers Outlet bei der Abu Tig Marina Parking Area, hinter dem Captain's Inn